

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ALSHAMEKHA FOR REALESTATE AND FINANCIAL INVESTMENTS Date: 02-12-2023 02:12:50 PM Subject: Appointment of the Secretary of the Board of Direc	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشامخة للاستثمارات العقارية والمالية التاريخ: 02-12-2023 02:12:50 PM الموضوع: تعيين امين سر لمجلس الاداره
We would like to inform you that based on the decision of the Board of Directors at its session No. 9/2023 held on 12/2/2023, Mrs. Manar Nazih Hamdi Al-Mallah has been appointed Secretary of the Board of Directors.	نود اعلامكم انه بناءا على قرار مجلس الاداره بجلسته رقم 2023/9 المنعقدة بتاريخ 2023/12/2 فقد تعيين السيدة منار نزيه حمدي الملاح امينه لسر مجلس الاداره.
02-12-2023	02-12-2023
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: khaled.mohammad khaled al ulaimi	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: khaled.mohammad khaled al ulaimi